
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  dísztermében  (4060  Balmazújváros,
Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. június 14-én
8.00 órakor kezdődő rendkívüli nyilvános ülésén.

Jelen vannak: Koroknai Imre alpolgármester 
Blaskó  Sándor,  Csonka-Kis  Pál,  Demeter  Pál,  Iszák  László,  Nádasdi  László,  Oláh  Ferenc,
Szarvas Endre, Tóth Attila képviselők.

Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  részéről: dr.  Bencsik  Judit  jegyző, dr. Kis
Marianna aljegyző, Vágnerné Szilágyi Ilona, Szabadi Magdolna, Emődi Sándor osztályvezetők.

Továbbá:
Dr. Tiba István országgyűlési képviselő
Lengyel Menyhért Városi Könyvtár részéről: Molnárné Nemes Margit intézményvezető
Balmazújvárosi  Kistérség  Humán  Szolgáltató  Központ  részéről: Figéné  Nádasdi  Ágnes
intézményvezető 
Balmaz-Kamilla Kft. részéről: Szebeni László ügyvezető
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Balmazújvárosi Általános Iskola részéről: Nádasdiné Kerekes Erzsébet igazgató
Balmazújvárosi Alapfokú Művészeti Iskola részéről: Nagy Sándor igazgató

Koroknai Imre alpolgármester
Tisztelettel  köszöntök  mindenkit  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének
2018.  június  14-i  rendkívüli  testületi  ülésén.  Megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület
határozatképes. Ki az, aki a napirendet elfogadja? 

9 jelenlévő képviselő közül 9 képviselő vett részt a szavazásban, 9 képviselő igennel szavazott, így
a Képviselő-testület elfogadta az alábbi napirendet:

Nyilvános ülés:
1. Előterjesztés az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény intézményvezetői pályázatának

elbírálása tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester

2. Előterjesztés a 2018. évi munkaterv módosítása tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester

3. Előterjesztés a BALMAZ-KAMILLA Korlátolt  Felelősségű Társaság alapító okiratának
módosítása tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester

4. Előterjesztés  a  Hajdú-Bihari  Önkormányzatok  Vízmű  Zrt.-vel  kapcsolatos  döntés
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meghozatala tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester

II. Zárt ülés:
1. Előterjesztés  föld  adásvételi  szerződéssel  kapcsolatban  érkezett  kifogás  elbírálása

tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester

1. napirend:  Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény
intézményvezetői pályázatának elbírálása tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester 

Koroknai Imre alpolgármester
Első  napirendi  pontunk  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  intézményvezetői
pályázatának elbírálása tárgyában készült. Van-e ehhez hozzászólásra igény? 

Nádasdi László képviselő
Köszönöm a szót alpolgármester úr. Összeszedtem az észrevételeimet, gondolataimat, de a ma
reggeli  bizottsági  ülés  után  kaptunk  egy  újabb  adag  határozatot  és  ezután  okafogyottá  vált.
Viszont még mindig azt szeretném kérni a Képviselő-testülettől, hogy ismerve a véleményeket,
ismerve a közösségeknek a véleményezését a pályázóval kapcsolatban, azt szeretném kérni és
javasolni, hogy ha mód és lehetőség van rá törvényi  keretek között,  akkor itt a javaslatban is
megfogalmazódik,  hogy ha az intézményvezető megbízásához szükséges feltétellel  rendelkező
személy van, akkor keressük meg azt a személyt és azt a személyt nevezze ki a Képviselő-testület
egy évre. Köszönöm szépen. 

Koroknai Imre alpolgármester
Köszönöm szépen. Szarvas Endre elnök úré a szó. 

Szarvas Endre képviselő
Köszönöm  szépen.  Az  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági  Bizottság  átolvasva
minden  véleményt,  egy új  határozati  javaslattal  él  a  Képviselő-testület  felé,  vagyis  javasolja.
Mindenkinek  ki  van  osztva,  ennek  a  lényege,  hogy  az  intézményvezetői  álláshelyre  kiírt
pályázatot nyilvánítsuk érvénytelenné, tekintettel arra, hogy a nevelőtestület és az alkalmazotti
közösség nem támogatta a pályázatot. A Kjt. végrehajtásáról szóló rendelet lehetőséget ad arra, ha
a kiírt pályázat nem vezet eredményre, az intézményvezetői feladatok ellátására megbízható egy
személy, aki a megfelelő feltételekkel rendelkezik és legfeljebb egy évre. Most itt jön a harmadik
gondolat, ami megfogalmazódik az előterjesztésben, ami összefügg a képviselő úr javaslatával,
hogy mivel  a pályázati  kiírásra  egy pályázat  érkezett,  Tóth Zsuzsánnáé,  ezért  a  bizottság azt
javasolja, hogy az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény vezetésével Tóth Zsuzsánnát bízza
meg.  Lehetősége  volt  mindenkinek  pályázni  az  óvoda  vezetésére,  nem  tette,  akkor  nem
gondolnám,  hogy  egy  évre  az  eredménytelen  pályázat  okán  mást  bízzunk  meg.  Köszönöm
szépen. 
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Koroknai Imre alpolgármester
Köszönöm szépen elnök úr. Összegezve, akik itt véleményezhettek ezen napirendi pont kapcsán,
azért  mondjuk  el,  hogy  a  szülői  munkaközösség  ezt  az  intézményvezetői  pályázatot  nagy
arányban támogatta. 26 fő támogatta, 2 fő tartózkodott. Én azt gondolom, hogy a szülő az, aki
elsősorban dönt és véleményt  formálhat,  éppen ezért  számomra ez egy nagyon fontos érv.  A
másik  dolog  a  szakmai  munkaközösségnek  a  véleményezése.  A  szakmai  munkaközösség,
illetőleg  az  alkalmazotti  közösség  nagy  arányban  elutasította  ezt  a  pályázatot.  Elutasította  a
szavazásra jogosult 33 főből 25 fő. Elutasította 41 - 37 fő arányban az az alkalmazotti közösség,
akik  nem  kifejezetten  pedagógiai  munkát  végeznek  és  nem  érkezett  pályázó.  Nyilván  az
alkalmazotti  közösségben,  ebben  a  nevelőtestületi  közösségben  azért  beszélgetnek  egymással
azok az óvodapedagógusok, egyéb munkakörben dolgozó emberek, akik véleményüket nyilván
önállóan hozták meg, de egymást közt nem beszélték meg, hogy akkor te egy nagyon alkalmas
személy  vagy,  indulj  el  Tóth  Zsuzsánna  ellenében  és  méressétek  meg  magatokat.  Én  azt
gondolom,  pedagógiailag  lehúzni  egy  pályázatot  a  pedagógusi  közösség  szempontjából
elgondolkodtatásra  ad  okot.  Már  csak  azért  is,  mert  a  Nemzeti  Pedagógus  Kar  Hajdú-Bihar
Megyei Szervezete erről a vezetői programról kiváló értékelést adott. Azok a szakemberek, akik
ott ülnek és nyilván szakmai múltjuk, szakmai hozzáértésük, rátermettségük alapján mégiscsak
egy  olyan  közösséget  alkotnak,  akiknek  a  véleményére  muszáj  adni.  Nem  mellékesen  az
Intézményfelügyeleti Bizottság is támogatta ezt a pályázatot. Az a szakadék, amit már megéltünk
néhány hónappal  ezelőtt  és  már  tárgyaltuk  is,  azt  gondolom,  hogy lényegesen  kisebb lett  és
összehúzódott,  de megvan még. Én az Intézményfelügyeleti  Bizottság véleményével úgymond
egyetértek, mert ne legyen az, hogy a Képviselő-testület szembemegy a pedagógusi közösséggel,
szembemegy az alkalmazotti közösséggel és azt mondja, hogy akkor Tóth Zsuzsánna nem. Azt
sem  szeretném,  hogy  az  elsődleges  szakmai  vélemény,  illetőleg  a  szülők  akarata  ne
érvényesüljön.  Éppen  ezért  ezt  a  köztes  megoldást  javaslom,  mivel  általában  a  bizottsági
véleményeket szoktuk preferálni, ezért azt gondolom, hogy ezt a köztes megoldást tisztességgel
támogathatja minden képviselő. Van-e Tóth Zsuzsánnának hozzáfűznivalója, illetőleg ebben a c.)
alternatívában megfogalmazott feltételekkel elvállalja-e az intézményvezetői tisztséget? 

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Köszönöm szépen a szót alpolgármester  úr. Tisztelt  Képviselő Úr! Tisztelt  Képviselő-testület!
Ilyenkor  elgondolkodik  egy vezető,  hogy egy 5  éves  vezetői  programot  1  éves  megbízással
milyen módon tud megvalósítani. Mi az, amit az elkövetkezendő 1 évben meg kell tennie. Az 1
éves megbízást vállalom abból a megfontolásból, hogy amióta pedagógus pályára léptem, mindig
a gyerekek mindenekfelett álló jogát tartottam szem előtt. Ennek az intézménynek az intézményi
célja a gyerekek és a gyerekek minőségi fejlesztése. Ez az 1 év nem jelentheti azt, hogy ebből a
szakmai minőségből lejjebb lehet adni,  mindenképpen ezt a minőségi szakmai munkát fogom
képviselni az elkövetkezendő időben is. Továbbá szeretném azt a jogot megtartani magamnak,
ami egyúttal  kötelezettségem is, a fenntartónak tartozom beszámolással az intézmény életével
kapcsolatosan. Ezt az elmúlt időszakban nagy részletességgel tettem meg, az intézmény életéről,
a  szervezeti  működésről,  a  humánerőforrásról,  a  tárgyi  fejlettségről  alapos  beszámolót
készítettünk kollégáimmal.  Következő időszakban is  így szeretném tenni.  Továbbá azoknak a
szülőknek, akiknek gyermeke az intézményünkben van - akár óvodás akár bölcsődés - szakmai
fórumokon,  illetve  szülői  fórumokon  biztosítanám  a  további  időszakban  is  azt,  hogy
véleményüket, kérdéseiket megfogalmazzák és a jobbító szándék vezesse a gyermekek életével
kapcsolatosan a közös munkálkodást. Ugyanezt gondolom a nevelőközösség és az alkalmazotti
közösség  tekintetében  is.  Szakmai  fórumokon,  munkaértekezleteken,  alkalmazotti  közösségi
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értekezleteken tehetik fel kérdéseiket, ütköztethetik érdekeiket, nem tekintem legitim fórumnak
azokat a közösségi oldalakat, amely arra kívánja ösztönözni az intézményt, hogy ott vitassa meg
az  intézmény  működését.  Ez  nem az  a  hely,  nem az  a  fórum,  amit  én  el  tudok  fogadni.  A
következő  időszakban  nagy  szakmai  fejlődést  kívánok  elérni,  természetesen  egy  év  az  sok
mindent behatárol, de ebből a minőségi munkából nem kívánok engedni. Az intézményi  cél a
gyerekek fejlődése,  fejlesztése  és az,  hogy amit  adni  tudunk,  azt  a legmagasabb színvonalon
tegyük. Ezt kívánom tenni a következőben. Köszönöm szépen. 

Koroknai Imre alpolgármester
Köszönöm szépen intézményvezető asszony. Köszönöm, hogy azt a választ adta, hogy elvállalja
ennek az intézménynek a vezetését egy évre is akár, holott egy 5 éves programról van szó. Azt
gondolom,  hogy  ez  is  mutatja  azt  a  fajta  hozzáállást,  amit  intézményvezetőinktől  az
önkormányzat  elvár.  Mivel ennek a vitának van egy folyamata,  ha figyel  képviselő úr,  akkor
először az egyéni véleményeket kérdeztem meg és az egyéni kérdésekre adtam lehetőséget. Utána
kérdeztem meg  a  bizottsági  véleményt,  majd  elmondtam az  én  véleményemet  és  megkértem
utoljára  az  intézményvezető  asszonyt.  Nyilván  megadom  Önnek  a  lehetőséget,  csak  ne
csapongjunk. El lehetett volna mondani az Ön véleményét,  azt amit mondott intézményvezető
asszony  tulajdonképpen  ahhoz  kapcsolódó  kiegészítés  volt,  hogy  elvállalja-e  egy  évre  az
intézményvezetői  státusz  betöltését  a  bizottság  által  felvázolt  c.)  alternatíva  szerint.  Nádasdi
László képviselő úrnak megadom a szót. 

Nádasdi László képviselő
Köszönöm a szót alpolgármester úr és nyomtam közben, csak egy kicsit később reagált rá. Azt
szeretném elmondani, hogy az a véleményem és azt mondtam el az egyéni véleménynél is, hogy
a pályázó szakmai felkészültségét nem kérdőjeleztem meg, viszont, hogy a személyét az elmúlt 2
ciklusban  nem  tudta  elfogadtatni,  ez  számomra  elgondolkodtató  és  ezért  tettem  meg  azt  a
javaslatot és ezt még mindig fenntartom. Köszönöm szépen. 

Koroknai Imre alpolgármester
Rendben van. Képviselő úr jeleztem én is a hozzászólásomban, hogy nyilván én is azt gondolom,
hogy nem ennek kellene lennie. Csak akkor megkérdezem, hogy miért nem volt másik pályázó?
Akik nem fogadják el, ellentétes véleményen vannak, akkor ismervén ezt a pályázatot, miért nem
állítottak  ki  maguk  közül  akár,  mert  ez  lett  volna  a  legegészségesebb.  Ezen  pedig  annak  a
pedagógusi  közösségnek  kell  elgondolkoznia,  akik  ilyen  arányban  leszavazták  ezt  a  vezetői
pályázatot. Egyébként ez az én meglátásom is, hogy törekedjünk arra, hogy ez simuljon ki és
záródjon össze ez a rés, ami most van az intézményvezető és a pedagógusi közösség között. 

Nádasdi László képviselő
Azt  gondolom, hogy a pályázatra való jelentkezés mindenkinek a saját joga, hogy eldönti vagy
nem dönti. A pályázat megismerése után fogalmazódhatnak meg a vélemények a közösségekben.
Azt  meg  is  fogalmazták  és  ennek  függvényében  még  mindig  fenntartom,  amit  elmondtam.
Köszönöm. 

Dr. Tiba István országgyűlési képviselő
Köszönöm szépen alpolgármester úr. Tisztelt Képviselő-testület! Maximálisan egyetértek azzal,
amit  elmondott  alpolgármester  úr.  Csak  egy  gondolati  síkon  felvetném,  ha  mondjuk  én  ma
hazamegyek és 5 emberrel  elkezdek facebookozni és elkezdem írni, hogy a képviselő úr nem
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megfelelő pedagógus és ehhez csatlakoznak 5-en, akkor utána le fogják-e váltani az iskolából. Ez
egy rossz módszer. Akkor a város nem fog működni. Ebben a városban olyan embert nem tudok,
akit mindenki szeretne. 5 ember mindig lesz, vagy 10 vagy 20, aki elkezd majd írogatni és ha
ennek alapján döntjük el, hogy ki alkalmas egy közösség vezetésére, akkor ez régen rossz. Tehát
akkor  itt  minden  lesz,  csak  együttműködés  nem.  Számomra  -  ahogy  alpolgármester  úr  is
elmondta - két dolog a mérvadó elsősorban. Az egyik a szülőknek a véleménye, a másik pedig a
szakmai  bírálatnak  a  jelenléte.  Én  javaslom  azt  képviselő  úrnak,  hogy  fáradjon  el  egy  pár
óvodába a városon kívül. Nézze meg, hogy milyen körülmények között vannak ott a gyerekek,
van-e  gyógypedagógus,  logopédus.  Akár  Budapestre  is  elmehet  és  megnézheti  és  miután
körüljárta és megnézte, akkor vegye a bátorságot, álljon fel és mondja el, hogy elnézést kérek,
mert  valóban olyan szakmai munka folyik ebben az óvodában, amilyen nagyon kevés helyen
ebben az  országban.  Ne annak  adjunk teret,  hogy néhányan,  akiknek az  a  céljuk,  hogy egy
személyt kipécéznek maguknak és utána elkezdik támadni, akkor ehhez támogatókat találnak a
Képviselő-testületből és utána úgy gondoljuk, hogy ez helytálló és innentől fel lehet állítani. De
dönthet  úgy  a  testület  is,  hogy  kérem  szépen,  bízzuk  meg  az  óvoda  vezetőjét  azzal,  hogy
megcsinál egy óvodát, amelyikben azok a pedagógusok, akik elfogadják ezt a minőségi munkát,
szeretnének dolgozni és akkor lesz egy elit óvoda, meg lesz egy olyan, ahol egy idő után azt
mondják a szülők, hogy képviselő úr, ez hülyeség amit Ön mondott, hogy ne azt a programot
csináljuk,  mert  az  a  program,  amiről  a  szakmai  véleményt  elmondták,  az  kiváló  program.
Innentől kezdve azért  mert  úgy gondoljuk,  hogy a jelenlegi  vezető,  aki az elmúlt  időszakban
vezette  az  intézményt,  felhozta  arra  a  szintre,  amilyen  szinten  áll,  nekünk  nem tetszik  vagy
néhány embernek nem tetszik és feltett célunk, hogy félreállítsuk, bízzunk meg valaki mást, aki
egyébként nem akarja vezetni. Vigyük át az öreg nénit az utca másik oldalára. Igaz, hogy nem
akar  átmenni,  de  hát  mi  jót  cselekszünk  vele,  átvisszük  a  másik  oldalra.  Lesz  egy  éve
mindenkinek,  végiggondolhatja  és  onnantól  kezdve  az,  aki  úgy  gondolja  képviselő  úr,  hogy
alkalmasabb, mint a vezető, szabad a pálya, lehet pályázni és akkor egy év múlva ugyanezek a
közösségek el fogják dönteni, hogy akarnak vele dolgozni vagy nem. Az élet minden területén
tudomásul kell venni, hogy a vezetőket nem szereti mindenki a beosztottak közül sem, egy ok
miatt,  mert  lehet,  hogy a vezető  követeli  a  minőségi  munkát  és  ezt  ők nem szeretnék,  hogy
minőségi munka legyen. Innentől kezdve én csak annyit kérek vezető asszonytól, hogy abból a
minőségi munkából, ami az elmúlt időszakban az óvodáinkban beindult, ne engedjen. Tehát nem
kell neki azért most visszavenni vagy mondhatja a testület, hiszen a testület a munkáltatója, hogy
hát ez sok, Balmazújvároson elég egy sokkal gyengébb színvonalú óvoda is, mert akkor biztos
szeretni  fogják  az  óvodapedagógusok,  akik  esetleg  ilyen  ok  miatt  nem támogatták.  Itt  azért
nagyon  komoly  dologról,  a  gyerekeink  jövőjéről  beszélünk  és  helyrehozhatatlan  hibák
következnek be, ha azt mondjuk, hogy jó, nem kell most az a minőség, vegyünk vissza egy kicsit,
mert utána nem lehet visszapörgetni az idő kerekét és nem lehet utána azt mondani, hogy jaj hát
mégse  jó  ez,  mert  akkor  tegyük  már  vissza  a  gyereket,  hogy újra  két  éves  legyen  és  azt  a
minőségi fejlesztést kapja meg. Úgy gondolom, hogy ne a facebook csoportok alapján határozzuk
meg, hogy ki a vezető, hanem a vélemények alapján és az eddigi letett munka alapján. Vezetőt
nem kell mindenkinek szeretni, félreértés ne essék. Ott már valami nem stimmel, ha mindenki
szereti a vezetőt. Köszönöm szépen. 

Koroknai Imre alpolgármester
Köszönöm  szépen  képviselő  úr.  Nádasdi  képviselő  úrnak  adom  meg  a  parttalan  vitára  a
lehetőséget. 
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Nádasdi László képviselő
Köszönöm szépen alpolgármester úr. Én azt gondolom, hogy nem parttalan semmilyen vita és én
semmi közösségi oldalt nem hoztam eddig sem szóba, ezután sem fogok szóba hozni. Viszont az
eddigi folyamatok alapján mondom el a véleményemet és alkotok véleményt. Köszönöm. 

Koroknai Imre alpolgármester
Így van, ez az Ön véleménye. Nyilván majd az idő meg fogja azt mondani, illetőleg már eddig is
azt gondolom, hogy bizonyította azt, hogy mi a helyzet ezzel az óvodával. A közösségi oldal az a
hely,  ahol  arctalanul,  megváltoztatott  néven  lehet  emberekről  véleményt  formálni.  Mindenki
tudja, hogy miről van szó, holott én nem nézem ezeket a közösségi oldalakat. Ha valaki megállít
az  utcán  akkor  elmondom  azt,  amit  a  dologról  gondolok,  ha  kíváncsi  rá  vagy  akár  felhív
telefonon, még talán akkor is. De ilyen formában nem és én javaslom is a képviselő uraknak,
hogy  ne  gerjesszenek  ilyen  helyzeteket,  hogy  beírnak,  kontráznak,  viszontválaszolnak,  mert
ahogy látjuk, itt  a testületi ülésen sem tudjuk mederben tartani a hozzászólásokat,  kérdéseket,
ugyanis  ez  nem  így  működik.  Ha  az  SZMSZ-t  végigolvassa  képviselő  úr,  akkor  a  gyűlés
levezetésének,  folyamatának  vannak  bizonyos  szabályai.  Látom  képviselő  úr  bólogat,  tehát
egyetért  velem.  Szavazásra  fogom  feltenni  a  napirendi  pontot  és  az  Intézményfelügyeleti
Bizottság c.) alternatíváját teszem fel szavazásra. A bizottsági vélemény támogatja, mely arról
szól, hogy egy évre Tóth Zsuzsánna jelenlegi intézményvezető - aki elvállalja ezt a posztot erre
az időszakra is, nyilván abból az okból is, hogy bizonyítani szeretné kollégái számára is, hogy
igen alkalmas erre a feladatra, minőségi munkát tud folytatni - 2018. augusztus 01. napjától 2019.
július 31. napjáig töltse be ezt a posztot. Ki az, aki ezt támogatja? 

9 jelenlévő képviselő közül 9 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott, 2
képviselő nemmel szavazott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

90/2018. (VI. 14.) számú határozat

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény intézményvezetői pályázatának elbírálása
tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a pedagógusok előmeneteli rendszeréről
és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben
történő  végrehajtásáról  szóló  326/2013.  (VIII.30.)  Korm.  rendelet  24.  §  (1)  bekezdésére
figyelemmel az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény intézményvezetői (magasabb vezetői)
álláshelyére  kiírt  pályázati  eljárást  eredménytelennek  nyilvánítja,  tekintettel  arra,  hogy  a
nevelőtestület és az alkalmazotti közösség nem támogatta a pályázót. 

Ezzel egyidejűleg a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény
41. § (7) bekezdése és a 42. § 2. pontja, valamint a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC.
törvény 83. § (2) bekezdés f) pontjában biztosított jogkörében eljárva, ugyanezen jogszabály 67.
§ (1) bekezdésére, továbbá a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 23. §
(1) bekezdésére és a pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a közalkalmazottak jogállásáról
szóló  1992.  évi  XXXIII.  törvény  köznevelési  intézményekben  történő  végrehajtásáról  szóló
326/2013. (VIII.30.) Korm. rendelet 24. § (1) bekezdésére figyelemmel az Egyesített Óvoda és
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Bölcsőde Intézmény vezetésével kapcsolatos feladatok ellátására Tóth Zsuzsánna pályázót bízza
meg a Képviselő-testület 2018. augusztus 1. napjától 2019. július 31. napjáig. 

Koroknai Imre alpolgármester
Gratulálok és sok sikert kívánok a munkájához. Az intézményvezetői pótlékot az illetményalap
50%-ban javasolja meghatározni a Bizottság a korábbi évekhez hasonlóan. Aki támogatja, kérem,
szavazzon. 

9 jelenlévő képviselő közül 9 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott, 2
képviselő tartózkodott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

91/2018. (VI. 14.) számú határozat

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény intézményvezetői pályázatának elbírálása
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Tóth  Zsuzsánna  intézményvezetői
pótlékát az illetményalap 50 %-ában határozza meg. 

Demeter Pál képviselő távozott az ülésről, így a Képviselő-testület létszáma 8 főre változott. 

2. napirend: Előterjesztés a 2018. évi munkaterv módosítása tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester 

Koroknai Imre alpolgármester
Következő napirendi pontunk előterjesztés a 2018. évi munkaterv módosítása tárgyában készült.
A 2018.  június  20-i  munkaterv  szerinti  ülésen  került  volna  megtárgyalásra  a  Balmazújvárosi
Általános  Iskola,  valamint  a  Balmazújvárosi  Alapfokú  Művészeti  Iskola  működéséről  szóló
beszámoló, azonban a Tankerületi Központ igazgatója, Tóth Lajos Árpád kérelmezte azt, hogy ne
ebben az időpontban kerüljön megtárgyalásra ez a beszámoló, hiszen egy teljesebb képet tudnak
adni  az  intézményről  abban  az  esetben,  ha  2018.  szeptemberében  kerül  megtartásra  ezen
beszámoló. A napirendi ponttal kapcsolatosan van-e kérdés, vélemény valaki részéről? Nem látok
rá jelzést. Akkor, aki elfogadja a munkaterv módosítását, kérem, szavazzon.

8 jelenlévő képviselő közül 8 képviselő vett részt a szavazásban, 8 képviselő igennel szavazott, így
a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:
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92/2018. (VI. 14.) számú határozat

A 2018. évi munkaterv módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  234/2017.  (XII.13.)  számú
határozatával  elfogadott  2018.  évi  munkatervét  a  Képviselő-testület  Szervezeti-  és  Működési
Szabályzatáról  szóló  16/2010.  (XI.  25.)  önkormányzati  rendeletének  3.  §  (2)-(3)  bekezdései
alapján  úgy módosítja,  hogy a  2018.  június  havi  munkaterv  szerinti  ülés  5.  és  6.  napirendi
pontjában szereplő „Beszámoló a Balmazújvárosi Általános Iskola működéséről” című, valamint
„Beszámoló a Balmazújvárosi Alapfokú Művészeti Iskola működéséről” című előterjesztéseket a
2018. szeptember havi munkaterv szerinti ülés 8. és 9. napirendi pontjaként tárgyalja meg.

A Képviselő-testület  felkéri  dr.  Bencsik  Judit  jegyzőt,  hogy a  döntésről  a  Hajdúböszörményi
Tankerületi Központ igazgatóját tájékoztassa.

Határidő: azonnal
Felelős: dr. Bencsik Judit jegyző

Tóth Zsuzsánna távozott az ülésről.

3. napirend:  Előterjesztés  a BALMAZ-KAMILLA Korlátolt  Felelősségű Társaság
alapító okiratának módosítása tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester 

Koroknai Imre alpolgármester
Következik  a  Balmaz-Kamilla  Korlátolt  Felelősségű  Társaság  alapító  okiratának  módosítása
tárgyában  készült  előterjesztés.  A 2017.  évi  beszámolóját  nem túl  rég tárgyalta  a  Képviselő-
testület. A beszámolót elfogadta. Ennek kapcsán könyvvizsgáló úr, illetőleg a Felügyelő Bizottság
elnöke  is  elmondta  a  véleményét,  amikor  ez  megfogalmazódott,  hogy  szükségessé  válik  az
alapító okirat módosítása. Van-e ehhez kérdés, hozzászólásra igény? Nádasdi László képviselő
úrnak adom meg a szót. 

Nádasdi László képviselő
Köszönöm a szót alpolgármester úr. A május 30-i ülésen tárgyalta a Képviselő-testület, ahogyan
Ön is elmondta. A mérlegbeszámolóra a törvényi előírásoknak megfelelően módosításra kerül sor.
Én úgy gondolom, hogy biztos akkor is tudták már a Képviselő-testület tagjai, hogy ez azzal fog
járni - az én értelmezésem szerint - ,hogy ha ezt a pótbefizetést behozzuk az alapító okiratba,
akkor ez azt jelenti,  hogy az önkormányzatnak 27.068.000,- Ft befizetési  kötelezettséggel  jár.
Úgy gondolom, hogy ez nem támogatható. Köszönöm szépen. 

Koroknai Imre alpolgármester
Köszönöm  szépen.  Van-e  egyéb  hozzászólásra  igény?  Nem látok  rá  jelzést.  Néhány  szóban
szeretnék  reflektálni  képviselő  úrnak  a  véleményére.  Nyilvánvalóan  azt  a  dolgot  akkor  már
lehetett látni és azt gondolom, hogy megfelelő részletezéssel Bariz István könyvvizsgáló úr ezt ki
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is fejtette. Tehát aki esetleg a számokat a mérlegből nem látta volna, akkor is elhangzott szóban
az, hogy az alapító okirat módosítására miért van szükség. Az én emlékeim szerint akkor nem
láttam, hogy képviselő úr felugrott  volna. Ahhoz, hogy ez a gazdasági társaság tovább tudjon
működni, erre van szükség. Képviselő úr azon gondolkodott-e, hogy amennyiben nem támogatja
az alapító okirat módosítását, hogyan látja elképzelni ennek a társaságnak a jövőbeni működését?
Nem akarom provokálni. Vannak gazdasági társaságok, amik mozgatják magát a társaságot. Ezek
a gazdaságok hol profitot termelnek, hol esetlegesen mínuszt termelnek. Országgyűlési képviselő
úr kellő részletességgel elmondta azt, hogy véleménye szerint miért nem tudott ez a gazdasági
társaság  profitot  termelni.  Nyilvánvalóan  nem  öröm  ez  senki  számára,  de  vannak  olyan
kötelmeink,  amit  muszáj  működtetnünk.  Azt  gondolom,  hogy nem biztos,  hogy  nekünk  egy
fürdőt  be  kellene  zárni,  mert  nem hozott.  Én  azt  gondolom,  hogy  ugyanúgy,  mint  egy  más
intézményt, egy kulturális intézményt, amiatt bezárni, mert abban az adott gazdasági évben nem
tudott  nyereséget  termelni,  akkor  az  jó  lépés-e,  hiszen  a  marketingünkben  Balmazújvárosról
alkotott  képen,  kialakult  véleményekben megfogalmazódik  az,  hogy ha Balmazújváros,  akkor
fürdő. 

Nádasdi László képviselő
Azt gondolom, hogy eddig is elmondtam és tettem is javaslatokat arra, hogy hogyan lehetne.
Például az Ön által említett marketing költségeknél javasoltam egyszer egy zárolást és még azt
sem  támogatta  a  Képviselő-testület.  Amikor  ennek  a  társaságunknak  elkezd  csökkeni  a
vesztesége, akkor úgy gondolom, hogy a véleményem is pozitív irányba fog változni. Köszönöm
szépen. 

Koroknai Imre alpolgármester
Én  nem  emlékszem  erre,  hogy  tette  ezt  a  javaslatot,  de  azt  gondolom,  ha  van  a  magyar
közmondás, hogy még a jó bornak is kell a cégér, hát még egy kevésbé jónak. Ha mi bezárjuk a
kaput, csökkentjük a nyitva tartási időt, ha nem áldozunk marketing munkára pénzösszeget, akkor
ez egy lassú temetkezés. Én megértem Önt. Fel kell állítani ezt a céget. Ez a mi feladatunk. Nem
az a  feladatunk,  hogy ennek a  cégnek a  kapcsán a  felújított  szállodánkat,  a  strand területén
mindenképpen fejlesztést igénylő szolgáltatásunkat, vagy éppen a Múzeum Kávéház és Étterem
szolgáltatásunkat  lefele  építsük,  hiszen  ezekbe  valóban  lett  nem  kevés  pénz  beletolva.  Azt
gondolom,  hogy  ezek  a  fejlesztések,  kiváltképpen  a  Hotel,  illetőleg  az  Étterem  fejlesztések
pozitívumként  jelentkeznek  akár  a  lakosság  részéről,  akár  az  idelátogatók  részéről.  Tartom a
véleményemet, hogy a fürdő még mindig tudja tartani magát, annak ellenére is, hogy a strandrész
bizony már fejlesztésekre szorul, hiszen ezelőtt olyan 25 évvel lett utoljára fejlesztve. Lehet ha
erre tudnánk valamilyen forrást keríteni, akkor tudnánk olyan beruházásokat megteremteni, amik
a fürdő által  termelt  mínuszokat  csökkentenék vagy éppen még pozitív  mutatóba  is  át  tudna
lendülni. Megadom a szót országgyűlési képviselő úrnak. 

Dr. Tiba István országgyűlési képviselő
Köszönöm szépen. Ez egy közgazdasági paradoxon, amit képviselő úr javasolt. Ha ez így lenne,
akkor  valószínű  Nobel-díjat  kapna,  hogy  a  reklámköltségeket  csökkentjük,  de  egyébként  a
forgalom nőni fog, mert annál többen ismernek meg egy szolgáltatást, hogy kevésbé hirdetjük.
Akkor lehet, hogy egyáltalán nem kéne hirdetni, ha azt képviselő úr garantálja, hogy ettől sokkal
többen fognak jönni, mert nem tudnak róla, hogy van egy fürdőnk, van egy szállodánk. Ha nem
tudja, hogy mi az, hogy marketing költség, az óriási nagy probléma. Én úgy gondolom, hogy a
lehetőségekhez  mérten  sokkal  többet  kellene  fordítani  reklámra,  amit  nem  tud  megtenni  az
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önkormányzat,  ezzel  tisztában  van  mindenki,  ezért  a  sajátos  módszereivel  és  a  sajátos
lehetőségeivel próbál élni. Az elmúlt testületi ülésen elhangzott teljes joggal, hogy nyissuk meg a
fürdőt,  mert  a  lakosság  részéről  igény  van  a  szabadtéri  fürdőre.  Valóban  volt  300  vendég
vasárnap, ha jól tudom. Azóta meg kéne nézni, hogy a fürdőben hány vendég volt, mennyi volt a
bevétel és mennyi volt a kiadás. Mert hogy azt a létszámot, amit felvettek a fürdőnyitásra, azt
hétfőn nem lehet elküldeni olyan címszóval, hogy hétfőtől kezdve mivel nincs csak 10 vendég
napközben  a  szabadtéri  fürdőben,  ezért  zárjuk  be.  Tehát  az  a  baj,  hogy  ezt  elfelejtik  egyes
képviselők,  hogy egyrészt  meg akarunk felelni  azoknak az embereknek,  akik azt  kérik,  hogy
legyen nyitva a fürdő, mert szeretnének menni, mert kánikula van, de azt elfelejtik hozzátenni,
hogy természetesen csak az a baj, hogy például a héten minden nap vihar volt, szél volt és nem
voltak vendégek, de a fürdőnek a fenntartási költségei ugyanúgy jelentkeznek. Kérni is fogom a
fürdőnek az üzemeltetőjét, hogy legyen szíves például erre az egy hétre mutassa ki, hogy ennyi
bevételünk  volt  és  a  kiadásunk ugyanakkor  ennyit  jelentett.  Ezt  már  megcsináltuk  pár  évvel
ezelőtt, amikor én még polgármester voltam, hogy mennyi vendégnek kellene ahhoz lenni, hogy
a működési költségeink nullára jöjjenek ki. Akkor nem beszéltünk arról, amiről alpolgármester úr
beszélt teljes joggal, hogy semmilyen felújítás, semmilyen karbantartási munka nem volt, amely
egyes dolgoknak a cseréjét jelentené, és nem azért valósul meg, mert megáll egy medencének a
meleg víz vagy hideg víz szolgáltatása és muszáj megcsinálni, hogy a lakosságnak meglegyen,
hogy mennyi kellene még ehhez. El kell gondolkodni, semmi gond nincs elmondtam az óvoda
esetében is, nem kell Balmazújvároson fürdő, csak akkor is oda kell állni az emberek elé, amikor
azt  mondják,  hogy  miért  nincs  nyitva  a  fürdő.  Nem  jófiúnak  lenni  azzal,  hogy  költséget
takarítunk  meg  és  ne  adjunk  pénzt  valamire,  hanem  amikor  kérik,  hogy  legyen,  azt  is.
Elmondtam, hogy nagyon sok mindenben vissza lehet lépni, ha ez a cél egyes  képviselőknek
ebben a városban, akkor hajrá, meg lehet tenni, csak fel kell vállalni. Ugyanúgy lehetne mondani,
sokszor elmondtuk már, hogy nem kell a városnak Művelődési Központ, mert nem hoz annyi
bevételt, amennyit nekünk arra költeni kell a költségvetésből. Nem kell a városban könyvtár, mert
nem hoz annyi bevételt,  amennyit  kapunk rá. El lehet gondolkodni ezen és akkor lesz pénz a
városban, olyanról nem kell dönteni, hogy tegyünk a működéséhez hozzá valaminek. Ez a cél?
Ezt akarjuk a balmazújvárosi embereknek adni,  hogy visszalépünk? Semmi gond nincs ezzel,
csak  akkor  ki  kell  mondani,  hogy én  így  gondolkodom.  Nem kell  ide  közvilágítás.  Minek?
Ezelőtt 100 évvel sem volt, teljesen felesleges.  Minek kellene, pénzt kell rá költeni. Ezek mind
olyan tételek, amivel meg lehet takarítani. Aztán lehet panaszkodni azon, hogy miért mennek el a
fiataljaink. Miért nem maradnak itt Balmazújvároson? Többek között ilyenekért mennek el, ha
azt látják, hogy minek, ha ez egy lepukkant falu színvonalára megy vissza, akkor mi a fenének
maradjak itt? 

Koroknai Imre alpolgármester
Köszönöm szépen képviselő úr. Nádasdi képviselő úré a szó. 

Nádasdi László képviselő
Köszönöm  szépen.  Köszönöm  szépen,  hogy  van  lehetőség  elmondani  a  véleményünket  és
országgyűlési képviselő úr is elmondja a véleményét. Azt szeretném kérni alpolgármester úrtól,
hogy  amikor  a  részemre  az  SZMSZ-t  említi,  akkor  mindannyiunk  számára  vonatkozzon  az
SZMSZ. Köszönöm szépen. 

Koroknai Imre alpolgármester
Milyen vonatkozásban? Segítsen ki.
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Nádasdi László képviselő
Abban benne van, hogy mikor lehet képviselő úrnak hozzászólni. 

Koroknai Imre alpolgármester
Akkor ezt olvassa el képviselő úr. Ne legyen ebből most probléma, hiszen én megadom Önnek a
szót. Korábbi gyakorlat is az volt. Ezalatt a két hónapig, míg nekem kell vezetni a képviselő-
testületi  ülést,  szeretném mederben tartani  ezeket  a  vitákat.  Teljesen egyetértek  országgyűlési
képviselő úrral és azt hiszem, hogy a többségünk egyetért és bízva a lakosság többségében is
egyetért képviselő úrral, hiszen sokszor volt már itt Balmazújváros város történetében, hogy a
különböző szakágak változása kapcsán valamit önkormányzati szinten is változtatni kell. Össze
kellett vonni iskolát, szét kellett bontanunk iskolákat, stb. Mindig ütköztek azok a vélemények.
Ez a világon mindenhol így működik, ezen nem kell senkinek megsértődni és természetesen az a
jó ebben a dologban, hogy Ön is elmondhatja a véleményét, illetőleg bármelyik más ellenzéki
képviselőtársunk is elmondhatja a véleményét. Azt gondolom, hogy ezek a döntéseink mindig a
lakosságot  szolgálták.  Soha  nem  a  lakosság  ellenében  ment  és  soha  nem  a  törvénytelenség
ellenében  ment.  Ne  feledjük  azt  el,  hogy  volt  egy  ügyvezető  igazgató  váltás,  most  egy
balmazújvárosi fiatalember, Szebeni László úr vezetése alatt működik ez a gazdasági társaságunk.
Én bízom benne, hogy Szebeni úr tisztában van a feladatával és azokat a dolgokat, amiket itt
országgyűlési  képviselő  úr  is  javasolt,  az  elvárható,  hogy  ebben  a  nehéz  helyzetben  egy
naprakész pontos kimutatás legyen az ebben a gazdasági társaságunkban folyó tevékenységekről,
elkülönítve  ezeket  a  szekciókat.  Lokálpatrióta  lévén nem csak azért,  mert  ez az Ön feladata,
hanem azért is, mert Balmazújváros felemelkedéséért, turizmusáért kíván tenni és megmutatja itt
a képviselőknek, hogy ezen lehet esetleg csökkenteni, illetőleg kérem én a képviselőket is arra,
hogy mutassanak  irányt,  hogy ezeket  mikor,  hogyan  és  hol  kell  pótolni.  Nehéz  feladat  előtt
állunk, amit meg kell oldanunk, de bízom benne, hogy ez zökkenőmentesen meg fog oldódni és
akár tudjuk is tájékoztatni folyamatosan a Képviselő-testületet ennek a gazdasági társaságnak a
helyzetéről.  Szavazásra  teszem  fel  az  előterjesztést.  A határozati  javaslatban  Balmazújváros
Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Balmaz-Kamilla Kft. alapító okiratának módosítását,
valamint az egységes szerkezetű alapító okiratot 2018. június 14. napjától ezzel a tartalommal
elfogadja,  továbbá  intézkedéseket  tesz  az  önkormányzatunk,  hogy  a  Debreceni  Törvényszék
Cégbírósága  felé  ez  megküldésre  kerüljön.  Ki  az,  aki  egyetért  a  határozati  javaslatban
foglaltakkal? 

8 jelenlévő képviselő közül 8 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott, 1
képviselő nemmel szavazott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

93/2018. (VI. 14.) számú határozat

A BALMAZ-KAMILLA Korlátolt Felelősségű Társaság alapító okiratának módosítása
tárgyában 

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a BALMAZ-KAMILLA Kft. alapító
okiratának  módosítását,  valamint  az  egységes  szerkezetű  alapító  okiratot  2018.  június  14.
napjától az előterjesztés melléklete szerinti formában és tartalommal elfogadja.
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A  Képviselő-testület  felkéri  a  Kft.  ügyvezetőjét,  valamint  a  Balmazújvárosi  Közös
Önkormányzati  Hivatal  jegyzőjét,  hogy  az  alapító  okirat  módosításával  kapcsolatos
intézkedéseket tegyék meg a Debreceni Törvényszék Cégbírósága felé.

A Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert,  a  jegyzőt  és  a  társaság  ügyvezetőjét  a  további
szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal és folyamatos
Felelős: polgármester, jegyző, ügyvezető

4. napirend:  Előterjesztés  a  Hajdú-Bihari  Önkormányzatok  Vízmű  Zrt.-vel
kapcsolatos döntés meghozatala tárgyában
Előterjesztő: Koroknai Imre alpolgármester 

Koroknai Imre alpolgármester
Következő  előterjesztés  a  Hajdú-Bihari  Önkormányzatok  Vízmű  Zrt.-vel  kapcsolatos  döntés
meghozatala tárgyában készült.  Szinte minden testületi  ülésen a Vízmű Zrt.-vel kapcsolatosan
valamilyen  döntést  kell  hoznunk.  Nincs  ez  másképp  most  sem.  Valószínűleg  magának  a
végelszámolásnak a lezárása igencsak sürgeti és éppen ezért némi kapkodást is látunk a Vízmű
Zrt. működése kapcsán. Tulajdonképpen arról van szó, hogy Tóth Attila Sándor úr, aki képviseli a
Megyei Önkormányzati Vízmű Zrt.-t, június 22-re rendkívüli közgyűlést hívott össze. Képviselő
társaim látják,  hogy milyen  napirendi  pontok alapján.  Tóth  Attila  Sándor elnök tájékoztatása
alapján a rendkívüli  közgyűlés  összehívásának oka a Debreceni  Törvényszék Cégbíróságának
hiánypótlási  felszólítása,  amely  a  végelszámolás  befejezésével  kapcsolatosan  határidőn  belül
benyújtásra  került  iratokkal  kapcsolatosan  érkezett.  A könyvvizsgáló  megválasztásáról  külön
napirendi pont keretében kell dönteni. Van-e ehhez kapcsolatban kérdés, vélemény? Nem látok rá
jelzést. Akkor, aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, kérem, szavazzon. 

8 jelenlévő képviselő közül 8 képviselő vett részt a szavazásban, 8 képviselő igennel szavazott, így
a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

94/2018. (VI. 14.) számú határozat

A Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt.-vel kapcsolatos döntés meghozatala
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-ában biztosított jogkörében eljárva
meghatalmazza Zsupos Attila vezető főtanácsost, hogy a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű
Zrt.  „v.a.”  2018.  június  22.  napjára  összehívott  rendkívüli  közgyűlésén  Balmazújváros  Város
Önkormányzatát képviselje.
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Felhatalmazza a Képviselő-testület Koroknai Imre alpolgármestert, hogy a meghatalmazást írja
alá.

Határidő: 2018. június 22.
Felelős: Koroknai Imre alpolgármester

Koroknai Imre alpolgármester
A testületi ülés nyílt ülése véget ért, pár perc szünet után zárt üléssel folytatjuk. 

K.m.f.

Koroknai Imre
alpolgármester

dr. Bencsik Judit
jegyző

Koroknai Nóra
jegyzőkönyvvezető
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